
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 30.april kl. 17.15-19.15 
 
 

Afbud: Laila Kalliomaki Frøslev, Carina, Nicky 
 

Medlemmer: 

Ledelsesrepræsentanter: 
Maj-Britt Halle (skoleleder) 
Jakob Høj Lundgaard (souschef) 
 

Forældrevalgte: 
Laila Kalliomaki Frøslev (formand) 
Tanja Haubro Petersen (næsformand) 
Sarah Due Frost 
Laila Boll Rietbergen 
Anika Andersen 
(Jesper Knudsen) 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Carina Madsen (TR) 
Kim Tank 
 

Elevrepræsentanter: 
Nicky Hallberg Frederiksen 7.A  
Malte Kjerside Limkilde U2 

Sekretær for skolebestyrelsen: 
Jakob Høj Lundgaard 
 

Dagsorden: 

1 
Godkendelse af sidste referat. 
Referat godkendt. 

2 
Nyt fra elevrådet. 
Elevrådet har undersøgt graden af skæld ud på skolen via interviews med forskellige elever. Dette skal der samles op på i 
forhold til elevernes undervisningsmiljø. 
Nyt fra ledelsen. 



 

 

Midler til rekruttering af elever i eget distrikt, som børne/ungeudvalget råder over. Udvalget vil komme på skolen og holde 
møde med ledelsen og bestyrelsen den 28/5 på Ørbækvej 100 kl. 17.15. Sidste bestyrelsesmøde i juni flyttes fra 25 juni 
til 26/6 kl.17.15. 
Næste møde ift. skoleløftet foregår den 6/5 fra 19.00-21.00 på Risingskolen, hvor vi opfordrer til at udvalgte medlemmer 
af skolebestyrelsen deltager.   
Nyt fra formanden 
Næstformanden har overtaget opgaverne fra formanden, og første opgave er opråb fra Skolebestyrelsen ift. 
underfinansiering af skolerne generelt og budgettet på Rosengårdskolen skal godkendes eller afvises dags dato. 
 
Nyt fra kontaktudvalget 
 
Opfordring til at deltage i mødet om skoleløftet. 
Udvalgte politikere fortalte kort om forløbet på Agedrup skole.  
Lang drøftelse af analoge undervisningsmaterialer, der skal selv findes penge på driftsbudgettet. Det kræver mere 
forberedelsestid, når der ikke understøttes med digitale læringsmidler.  
Der efterlyses input til hvordan folkeskolerne kan løftes de kommende år på møderne omkring skoleløftet. Det 
understreges at løftet skal være varigt og ikke engangsbeløb.  
Der arbejdes på at lave en ny budgettildelingsmodel.  

3 

Bestyrelsens konstituering frem til sommerferien 
 
Formanden har valgt at trække sig, og næstformand Tanja Petersen konstitueres som formand indtil sommerferien, og 
den ny bestyrelse konstituerer sig på ny i august 2024.   

4 
Evaluering af kontaktforældremøde 
Skydes til kommende møde. 
 
5 Budget 2025 
 
Gennemgang af budget 2025. Skolen forventer et underskud på driftsbudgettet på 0,5 mio. kr. og på visitering af elever 
fra almenområdet, der har et specialpædagogisk behov.  
Skolebestyrelsen har valgt at afvise budgettet på baggrund af udmelding om forventet driftsunderskud og visitering af 
elever fra almenområdet til specialområdet.  

6 
Skoleårets planlægning 
UUV forsvinder med skoleåret 25/26 og erstatte med en timebank, som kan samle timer, som man kan fordele efter 
behov på skolen. Drøftelse af at forkorte skoledagen og konvertere uuv til tovoksentid. En enig bestyrelse bakker op om 
at skoledagen forkortes.  
 
Drøftelse af fagdage i almen hver 4. uge og i Fønix hver anden uge, bestyrelsen bakker op om dette forslag. 

7 
Princip for lejrskoler 
Vi ønsker at supplere vores lejrskoleprincip med skoleovernatningerne en i børnemiljøet og en i ungemiljøet. 
Skolebestyrelsen bakker op om dette. 
 
8 Drøftelse af anbefalinger fra skolebestyrelsen til børne/ungeudvalget i forhold til fastholdelse af elever i distriktet. 

Punkter til kommende møder: 
Principper 
Antimobbestrategi 
Tidlig indsats digital dannelse 
Forældremobilisering 
Foældremøder, S/H nytænkning 



 

 

Resilliens 
Meddelelsesbog 
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